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  Even voorstellen… 
 
 
 

Mijn naam is Daniel Nagel en woon sinds 1.5 jaar met mijn vrouw, Mirjam en  
2 kinderen, Simon en Naomi in Putten. Hiervoor hebben wij tot 4 jaar geleden 

in Overijssel een melkveebedrijf gehad. Inmiddels hebben wij in Putten  
4 verbeterd roodbonte koeien, welke onlangs lineair gescoord zijn door de 

inspecteur. 
 

Wij hebben gekozen voor dit ras, omdat dit het enige Nederlandse vleesras is, 
het rustige karakter, de balans in de dieren en uiteraard de kleur! 

Wat ik graag zie als ideaal, is een bonte koe met maat en lengte, op iets stijl 

en droog beenwerk. Het moet een koe zijn met een sprekende kop en 
uitstraling, een koe die jouw aandacht trekt! 

 
Bij het afkalven streef ik naar een gezonde koe en een gezond kalf, ongeacht 

of dat het natuurlijk of met een keizersnede ter wereld komt. Ik denk wel dat 
het in de toekomst nodig is dat een keizersnede eerder uitzondering als regel 

is. Enkel en alleen voor behoud van het ras in Nederland. 
 

Ik heb nog niet veel ervaring met dit ras en kom eigenlijk pas net kijken. 
Inmiddels heb ik meegedaan met de cursus vleesvee beoordelen, dit waren 

leuke en leerzame avonden waarbij je veel leert over de verbeterd roodbonten. 
Ook is het leuk om nieuwe enthousiaste mensen te ontmoeten. 

 
Op dit moment hebben wij wat verouderde schuren, deze willen wij slopen en 

een grote schuur terug bouwen. In deze schuur komt de springpaardenfokkerij 

van Mirjam en wil ik graag uit breiden tot ongeveer 10 koeien. Ook lijkt het mij 
super mooi om samen met ons gezin deel te nemen aan keuringen.  

 
We vinden het een mooi ras met een fijn karakter en genieten er elke dag van! 

 
 

 
 


